

2025 Jinko Solar Policy Influence Report

2026.4.1

Jinko Solar Co., Ltd. (referred to as “Jinko Solar” or “the Company”) maintains a clear understanding of political issues and changes that may affect its business.

However, the Company has always adhered to a politically neutral stance and does not actively participate in any form of direct or indirect political donations. From 2021 to 2025, the Company did not make any direct or indirect political contributions.

The Company is a member of multiple trade and industry associations. These membership qualifications enable the Company to engage in pragmatic cooperation with other companies, promote the formation of industry consensus, and help solve issues related to public policies. The Company estimates that its annual expenditure on trade and industry associations accounts for approximately 0.02% of its annual operating income from 2021 to 2024 and approximately 0.06% in 2025.¹ Correspondingly, the Company’s expenditure on trade and industry associations from 2021 to 2025 were as follows:

Year	2021	2022	2023	2024	2025
Operating income (Unit: yuan)	40,569,618,325.47	82,676,076,089.67	118,681,778,521.12	92,471,327,231.09	65,491,869,060.27
Expenditure at the trade and industry association level (Unit: yuan)	8,113,923.67	16,535,215.22	23,736,355.70	18,494,265.45	3,929,512,143.62

With a firm determination to become a global leader in energy transition, the Company continues to safeguard the 1.5°C temperature control target of the Paris Agreement. At the end of 2021, the Company joined the Science Based Targets initiative (SBTi) to set scientific, reasonable and comprehensive short- and long-term carbon reduction targets for Scope 1, 2 and 3, and committed to achieving net-zero emissions across the value chain by 2050. These targets have successfully passed the SBTi target validation by the end of 2023.

To gradually achieve net-zero emissions, the Company has formulated short-, medium- and long-term carbon reduction strategies from the perspective of its own operations and value chain, and steadily promoted energy conservation and emission reduction. On this basis, the Company has actively joined trade and industry associations related to energy conservation and emission reduction, and taken the initiative to participate in international exchanges and speaking activities concerning energy conservation and emission reduction, supporting the achievement of the temperature control target of the Paris Agreement through ambitious actions.

To ensure that its actions are aligned with the temperature control target of the Paris Agreement, on the basis that the Company’s Brand Center coordinates and manages all actions such as joining trade and industry associations in all operational locations and participating in international exchanges and speaking activities, the ESG Management Department will assist the Brand Center in evaluating the nature of joining associations and participating in activities related to the theme of energy conservation and emission reduction, to confirm that the

¹ Note: This is an estimated figure and has not been subject to formal financial audit.

positions of the associations related to the theme of energy conservation and emission reduction that the Company has joined and the activities related to the theme of energy conservation and emission reduction that the Company has participated in are consistent with the temperature control target of the Paris Agreement. All actions of the Company, such as joining trade and industry association and participating in international exchanges and speaking activities, must go through strict internal approval procedures, including confirmation by senior leaders, approval by leaders of other business lines, confirmation by senior management, etc., to ensure that the procedures are compliant and in line with the Company's mission and vision.

Major trade and industry associations participated in 2025 (listed)

NO.	Consistent with the temperature control target of the Paris Agreement		Brief Introduction	The positioning of the Company ²	Influence
1	World Economic Forum (WEF)	Alignment	The World Economic Forum (WEF), also known as the "Davos Forum", is an independent international organization dedicated to improving the state of the world. It aims to study and discuss issues in the global economic field (including natural and environmental issues), promote international economic cooperation and exchanges, and improve the state of the world through public-private cooperation.	The Company's positioning is to provide support. The cooperation amount with this organization in 2025 was approximately RMB 1,111,400.00. The Company has established a platform partnership with the World Economic Forum, enabling it to participate in the forum's regularly held thematic and regional meetings or interactive exchange activities, as well as thematic and regional seminars on topics related to the forum's mission.	Through this platform, the Company can work with a network of leading thinkers from academia, politics, business, civil society and citizens to break traditional thinking, put forward new insights, create innovative solutions, and help address major global challenges. It can also study and discuss issues in the global economic field and promote international economic cooperation and exchanges.
2	Global Solar Council (GSC)	Alignment	The Global Solar Council (GSC) is composed of solar energy industry organizations and enterprises from different countries and regions, with its members covering 97% of leading enterprises/associations in the photovoltaic industry. These member institutions represent the cutting-edge forces of the	The Company's positioning is to provide support. The cooperation amount with this organization in 2025 was approximately RMB 105,000. The Company continues to serve as a board member of the Global Solar Council and chairman of the Investment and Financing Working Group, enabling it to participate in the	Through this platform, the Company can conduct in-depth exchanges and cooperation with policy makers, investors and financiers, customers and industry peers in the solar energy field. In this process, the Company actively shares its rich experience in the technical field, takes the initiative to participate in the formulation of solar energy-related laws, regulations and policies, expands its

² The settlement currencies for cooperation with the World Economic Forum, the Global Solar Council, the Climate Group and the PV Cycle under this column are CHF, RMB, USD, and EUR respectively, all of which have been converted into RMB using the exchange rate as of September 8, 2026.

			global solar energy industry, and their common target is to promote the coordinated development of the global solar energy market by sharing their respective successful experiences. The issues it focuses on include natural and environmental issues.	quarterly working group meetings and regular board meetings, share its own successful experiences, and promote the coordinated development of the global solar energy market.	industry influence, and promotes the sustainable development of the global solar energy industry.
3	The Climate Group	Alignment	The Climate Group is a world-renowned non-profit organization that has launched several global initiatives, including RE100 and EP100. It aims to bring together globally influential enterprises to jointly promote the application of clean energy, accelerate the efficient use of energy, facilitate the decarbonization process in the business sector, and make substantive contributions to addressing global climate change.	The Company's positioning is to provide support. The cooperation amount with this organization in 2024 was approximately RMB 164,400.00 (USD 24,500). As the world's first photovoltaic enterprise to join the RE100 and EP100 green initiatives, the Company continues to respond to global green initiatives and served as the only Chinese enterprise speaker at the Asia Climate Action Summit, contributing to Asia's leading position in the global energy transformation and helping to accelerate the global green transition.	Through this platform, the Company can be deeply integrated into global green initiatives and establish a regular communication mechanism with global policy institutions, green electricity purchasers of multinational enterprises, and practitioners of energy transformation. In this process, relying on its own green transformation solutions and rich experience in the technical field, the Company can contribute insights to the formulation of renewable energy consumption policies and technical standards, helping to promote the accelerated cleaning process of global energy-intensive industries.
4	PV Cycle	Alignment	PV Cycle is a non-profit membership organization, established in 2007 and headquartered in Brussels, Belgium. As the world's first collective recycling and circular utilization programme for photovoltaic modules, PV Cycle is committed to providing full-lifecycle sustainable solutions for photovoltaic modules, electrical and electronic	The Company's positioning is to provide support. The cooperation amount with this organization in 2025 was approximately RMB 60,400.00 (EUR 7,750). The Company is a member enterprise of PV Cycle. Through this membership, PV Cycle takes responsibility for recycling and circularly utilizing the Company's module products that reach the end of their useful life (sold during the	Through this platform, the Company can bridge the "last kilometer" of the green photovoltaic industry chain, providing customers with full-lifecycle recycling and reuse services for modules, and truly enabling "worry-free usage". PV Cycle possesses industry-leading photovoltaic module recycling processing capabilities and has cumulatively recycled a large volume of waste modules, allowing the Company to dispose of end-of-life modules in an economically viable and environmentally

			equipment, and batteries – from market introduction to end-of-life management. The organization has set up hundreds of collection points across Europe and has built a well-functioning recycling network. It is currently the only non-profit organization in Europe that can fully operate photovoltaic module recycling and circular utilization. Its focus areas include the treatment of waste photovoltaic modules, resource circularity, and environmental protection.	membership period). Relying on PV Cycle’s professional processing network, which spans hundreds of branches across Europe, the Company offers customers comprehensive collection and recycling services.	responsible manner. At the same time, the Company can engage in in-depth exchanges and cooperation with global photovoltaic industry policymakers, recycling technology experts, and upstream and downstream industrial chain players, share its own experience in green manufacturing and product lifecycle management, actively participate in the formulation of photovoltaic recycling-related regulations and standards, promote the transition of the photovoltaic industry from “light green” to “deep green”, and contribute to the sustainable development of the global photovoltaic industry.
--	--	--	--	---	---

By regularly reviewing the nature of participation in associations and activities related to energy conservation and emission reduction, as well as the climate and energy policies and position statements publicly released by relevant associations and activities, the Company looks forward to working with industry partners to promote the formulation of climate and energy policies, thereby strongly supporting the temperature control target of the Paris Agreement. If any policy or position is found to deviate from the temperature control target of the Paris Agreement, the Company will actively put forward its own suggestions and conduct communications. In cases where deviations persist after communication, the Company will withdraw from the relevant associations or activities as appropriate.

2025 年度晶科能源政策影响力报告

2026.4.1

晶科能源股份有限公司（以下简称“晶科能源”“本公司”）对可能影响本公司业务的政治问题和变化保持着清醒的认识，但本公司始终秉承政治中立的立场，不主动参与任何形式的直接或间接政治捐献。2021-2025 年，本公司不存在任何直接或间接的政治捐款。本公司是多个贸易和行业协会的会员单位。这些会员资质使得本公司能够与其他公司开展务实合作，推动行业形成共识，助力公共政策相关问题解决。本公司预计 2021-2024 年每年在贸易和行业协会方面的支出约占当年度营业收入的 0.02%，2025 年在贸易和行业协会方面的支出约占当年度营业收入的占比上升至 0.06%³。相应的，2021-2025 年，本公司在贸易和行业协会方面的支出分别为：

年份	2021	2022	2023	2024	2025
营业收入 (单位：元)	40,569,618,325.47	82,676,076,089.67	118,681,778,521.12	92,471,327,231.09	65,491,869,060.27
贸易和行业协会层面支出 (单位：元)	8,113,923.67	16,535,215.22	23,736,355.70	18,494,265.45	3,929,512,143.62

秉持成为全球能源转型引领者的坚定决心，本公司持续护航《巴黎协定》1.5℃温控目标。2021 年底，本公司加入“科学碳目标倡议”（the Science Based Targets initiative, SBTi）组织，设定科学、合理、全面的范围 1、2、3 近期和长期减碳目标，并承诺到 2050 年实现价值链净零排放。该目标已于 2023 年底成功通过 SBTi 目标审验。

为逐步实现净零排放，本公司从自身运营及价值链层面出发，制定短、中、长期减碳策略，稳步推进节能减排。在此基础上，本公司积极加入节能减排相关的贸易和行业协会，主动参加节能减排相关的国际交流与发言活动，以具有雄心的行动支持《巴黎协定》温控目标实现。

为确保行动符合《巴黎协定》温控目标，在本公司品牌中心统筹管理全部运营所在地贸易和行业协会加入、国际交流与发言活动参加等行动的基础上，将由 ESG 管理部协助品牌中心评估涉及节能减排主题协会加入和活动参加的性质，确认本公司所加入的与节能减排主题相关的协会、参加的与节能减排主题相关的活动，立场与《巴黎协定》温控目标一致。本公司所有贸易和行业协会加入、国际交流与发言活动参加等行动均需通过严格的内部审批流程，包括上级领导确认、其他业务条线领导审批、高级管理层确认等环节，确保流程合规，契合本公司使命愿景。

³ 注：此为估算数据，未经过正式的财务审计。

2025 年参与的主要贸易和行业协会（列举）

序号	《巴黎协定》温控目标一致性		简介	本公司的定位 ⁴	影响
1	世界经济论坛	一致	世界经济论坛又称“达沃斯论坛”，是致力于改善世界状况的独立国际组织。其旨在研究和探讨世界经济领域存在的问题（包括自然和环境问题），促进国际经济合作与交流，通过公私合作改善世界状况。	本公司的定位为支持。2025 年与该机构的合作金额约为人民币 1,111,400.00 元。本公司与世界经济论坛达成平台合作伙伴关系，可参与其定期举行的专题和区域会议或互动交流活动中，参与和论坛使命相关议题的专题性和区域性研讨会议。	通过该平台，本公司可与学术界、政界、商界和公民、社会思想顶尖领袖组成的理事会网络一同打破传统思维，提出新洞见，打造创新方案，助力解决全球重大挑战；研究和探讨世界经济领域存在的问题，促进国际经济合作与交流。
2	全球太阳能理事会	一致	全球太阳能理事会由来自不同国家和地区太阳能行业组织、企业组成，其成员覆盖了光伏行业 97% 的领先企业/协会。这些成员机构代表了全球太阳能行业的前沿力量，其共同目标是通过分享各自的成功经验，推动全球太阳能市场协同发展。其关注的议题包括自然和环境问题。	本公司的定位为支持。2025 年与该机构的合作金额约为人民币 105,000 元。本公司持续成为全球太阳能理事会的董事会成员、投融资工作组主席，可参与其季度工作组会议及董事会定期会议，分享自身成功经验，推动全球太阳能市场协同发展。	通过该平台，本公司可与太阳能领域的政策制定者、投融资方、客户及同业展开深入交流与合作。在此过程中，本公司积极分享自身在技术领域的丰富经验，主动参与太阳能相关法律法规和政策的制定，扩大了自身行业影响力，推动了全球太阳能产业可持续发展。
3	The Climate Group	一致	The Climate Group 是一家国际知名的非营利机构，其发起了数项全球性倡议，包括 RE100、EP100 等，旨在汇聚全球具有影响力的企业，共同推动清洁能源应用，加速能源高效利用，助力商业领域脱碳进程，为应对全球气候变化作出实质性贡献。	本公司的定位为支持。2025 年与该机构的合作金额约为人民币 164,400.00 元（24,500 美元）。作为全球首家加入 RE100 和 EP100 绿色倡议的光伏企业，本公司持续响应全球绿色倡议，并在亚洲气候行动峰会上成为唯一中国企业发言代表，为亚洲在全球能源变革中的引领地位贡献力量，助力全球绿色转型加速推进。	通过该平台，本公司可深度接轨全球绿色倡议，并与全球政策机构、跨国企业绿电采购方及能源转型实践者建立常态化交流机制。在此过程中，本公司可依托自身绿色转型解决方案及在技术领域的丰富经验，为可再生能源消纳政策与技术标准制定贡献经验，助力推动全球能源密集型产业加速清洁化进程。

⁴ 此栏下世界经济论坛、全球太阳能理事会、The Climate Group、PV Cycle 的合作结算单位分别是瑞士法郎、人民币、美元、欧元，均采用 2026 年 9 月 8 日汇率折成人民币。

4	PV Cycle	一致	PV Cycle 是一家非营利性会员制组织，成立于 2007 年，总部位于比利时布鲁塞尔。作为全球首个光伏组件集体回收与循环利用计划，PV Cycle 致力于光伏组件、电气电子设备及电池提供从市场导入到报废管理的全生命周期可持续解决方案。该组织在欧洲范围内建立了数百个回收点，搭建了完善运行的回收网络，是目前欧洲唯一一家可以全面运作光伏组件回收与循环利用的非营利组织。其关注的议题包括废弃光伏组件的回收处理、资源循环利用及自然环境保护。	本公司的定位为支持。2025 年与该机构的合作金额约为人民币 60,400.00 元（7,750 欧元）。本公司是 PV Cycle 的会员企业，通过这一身份，PV Cycle 组织将负责对公司（会员期限内所销售）达到使用年限的组件产品进行回收及循环利用。本公司依托 PV Cycle 在欧洲数百个分支机构建立的专业处理网络，为客户提供完善的收集与循环利用服务。	通过该平台，本公司可以打通光伏绿色产业链的“最后一公里”，为客户提供组件全生命周期的回收及再利用服务，真正实现“无忧使用”。PV Cycle 拥有行业领先的光伏组件回收处理能力，已累计回收大量光伏废弃组件，能够帮助本公司以经济可行、环境负责的方式处理报废光伏组件。同时，本公司还可以与全球光伏行业的政策制定者、回收技术专家及产业链上下游企业进行深入交流与合作，分享自身在绿色制造与产品全生命周期管理方面的经验，积极参与光伏回收相关法规与标准的制定，推动光伏产业从“浅绿”走向“深绿”，助力全球光伏行业的可持续发展。
---	----------	----	---	--	--

通过定期审查涉及节能减排主题协会加入和活动参加的性质以及相关协会和活动公开发布的气候与能源政策和立场声明，本公司期待与行业伙伴携手推动气候与能源政策制定，有力支持《巴黎协定》温控目标。若发现政策和立场偏离《巴黎协定》温控目标，本公司将积极提出自身的建议并进行沟通。对于沟通后仍背离的，本公司将视情况退出相关协会或活动。